
  

 

                      

 

 
R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

 
 
 
 

KLASA: 024-05/22-01/28 
URBROJ: 2170-1-09-10-22-10 
Rijeka, 20. rujna 2022. 

 
 
 

ZAPISNIK 
 30. SJEDNICE VMO TURNIĆ 

 
 

 
 
30. sjednica VMO Turnić održana je 20. rujna 2022. (utorak), s početkom u 17:00 sati, u prostorijama 
mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b 
 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Božidarka-Matija Čerina Kapetanović, predsjednica VMO  
 Nevenka Česal zamjenica predsjednice VMO 
 Ida Zoričić, članica VMO 
 Višnja Mohorovičić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Nikola Jurić, član VMO 
 Milena Žitinić, članica VMO  

 
 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Turnić Božidarka-Matija Čerina Kapetanović i predložila 
slijedeći: 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
 

1. Realizacija prioriteta za 2022. godinu i utvrđivanje zamjenskih lokacija 
2. Realizacija prijelaznih radova za razdoblje 2021./2022. godine 
3. Izmjena financijskog plana za programske aktivnosti za razdoblje 2023.-2025.godine 
4. Provođenje programske aktivnosti pod nazivom „Jesenska radionica i izložba gljiva“ 
5. Dopisi građana pristigli između sjednica 
6. Razno 

 
 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR SVETI NIKOLA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 



  

 
 
Usvajanje zapisnika s 29. sjednice VMO Turnić: 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

 
AD 1 
Predsjednica je upoznala članove Vijeća o potrebi usvajanja zamjenske lokacije u sklopu realizacije 
prioriteta za 2022. godinu iz nadležnosti Rijeka-plus d.o.o. pod nazivom „Označavanje pješačkog 
prijelaza na spoju ulice Vinka Benca s Krčkom ulicom“. Predloženo je povećanje sigurnosti pješaka 
dodatnim osvjetljenjem na pješačkim prijelazima u Ulici G. Carabino i A. Barca. Osim toga izraženo 
je nezadovoljstvo dinamikom realizacije - do dana održavanja ove sjednice realizirana su samo dva 
zahvata utvrđena Planom za 2022. godinu. Također je uočena loša kvaliteta izvedenih radova, što je, 
smatra Predsjednica posljedica lošeg nadziranja radova.  

Zaključak 
 Vijeće je jednoglasno podržalo prijedloge i složilo se sa svima navodima 

 
 

AD.2 
 
Predsjednica VMO upoznala je članove Vijeća da su sredstvima prijelaznih radova 2021./2022. godine 
realizirani zahvati pod nazivom: Uređenja stubišta i staze koja povezuje ulice Vinka Benca i Krčku , te Sanacija 
spoja Krčke i Zvonimirove ulice 
 
Zaključak: 

 Vijeće je primilo informaciju na znanje. 
 
AD.3 
 
Predsjednica VMO upoznala je članove Vijeća sa uputom pristiglom iz Direkcije za mjesnu samoupravu koja 
se tiče se izmjena financijskog plana za programske aktivnosti za razdoblje 2023.-2025. godine. Nakon kraće 
rasprave Vijeće je jednoglasno donijelo slijedeći: 
 
Zaključak: 

Vijeće nije suglasno sa prijedlozima umanjenja planiranih Programskih aktivnosti s 
obrazloženjem da je prilikom predlaganja plana za razdoblje 2023.-2025. već umanjilo 
sredstva. 
Tijekom sjednice o gore navedenom zaključku sastavljen je dopis koji će se proslijediti u 
Mjesnu samoupravu. 
 
 
AD.4  
 
Predsjednica VMO podsjetila je članove Vijeća da je u sklopu programskih aktivnosti za mjesec 
listopad planirana aktivnost pod nazivom „Jesenska radionica i  izložba gljiva“. Planirano vrijeme u 
ovisnosti je o Udruzi gljivara „Ožujka“ te također ovisi o broju i vrsti gljiva, te o vremenskim uvjetima 
koji mogu biti ili povoljni ili nepovoljni za rast gljiva. Predlaže se da se jesenska radionica organizira 
u suradnji s klubom umirovljenika Turnić-Sveti Nikola. 

Zaključak: 
 Vijeće je jednoglasno podržalo prijedloge. 

 
AD.5 
Zahtjevi građana pristigli između sjednica 
 
 

1. Vijeću mjesnog odbora obratila se je Voditeljica CPO Turnić sa zahtjevom za proširenjem 
javne rasvjete na stazi koja povezuje Ulice Franje Čandeka (oko OŠ Turnić) i Antuna Barca 
10, te do DV Radost.  

 



  

 
Zaključak: 
 Vijeće podržava zahtjeve s obzirom na važnost problematike. Dobrobit djece je na 

prvo mjestu, ali je radi ograničenih financijskih sredstava koja su raspoređena za MO 
Turnić teško donijeti konačnu odluku bez procjene vrijednosti svih prijavljenih 
zahvata za 2023. godinu koji su na obradi kod nadležnog OGU za komunalni sustav.  

Po dovršetku postupka obrade svih zahtjeva Vijeće MO Turnić će se očitovati stranci o 
zahtjevu 
 

2. Također se je VMO Turnić obratila Voditeljica CPO Turnić sa zahtjevom za postavom ležećih 
policajaca na ulazu u DV Turnić. 

 
Zaključak: 
 Vijeće podržava zahtjeve građana i proslijediti će nadležnim institucijama na rješavanje. 

 
 
 
AD.4 
 
Razno  
 
 
Pod točkom razno nije bilo rasprave. 
 
 
Sjednica Vijeća je završila u 19:00 h 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice.       
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                             
                 Višnja Mohorovičić 
 

Predsjednica VMO Turnić : 
 
Božidarka-Matija Čerina Kapetanović 
 

 

 


